

西雅圖台語基督教會

Seattle Formosan Christian Church



第一堂台語禮拜 First Worship Service in Taiwanese
10:00am

鄭溢恩牧師 Pastor Ian Cheng:

425-623-2824

ian@seattlefcc.org

第二堂英語禮拜 Second Worship Service in English
12:00pm

陳維特牧師 Pastor Walter Chen

206-853-9400

pastorwalt@seattlefcc.org

333 NE 76th Street

Seattle, WA 98115

Tel: 206-522-8084

Fax: 206-522-7551

www.seattlefcc.org

第一堂台語 主日禮拜程序

Order of Worship –First Service Taiwanese Worship

主後 2013 年 5 月 26 日

May 26, 2013

❖ 序	樂		司	琴
❖ 宣	召		司	會
❖ 聖	詩	# 179 跟隨，我欲跟隨祢	會	眾
❖ 使徒信經			會	眾
❖ 啓應文		# 31 箴言 3	會	眾
❖ 禱告			鄭溢恩牧師	
❖ 讚美		聖詩# 10 「亞伯蘭的上帝」	聖歌隊	
❖ 讀經		撒母耳記上 3:1-21	司	會
❖ 講道		「主！我願意」	鄭溢恩牧師	
❖ 聖詩		# 194 「照祢旨意，主！」	會	眾
❖ 奉獻		我之錢銀獻與祢 用出攏遵祢旨意 我之才情祢賞賜 甘願還祢做器具	會	眾
❖ 歡迎/報告			司	會
❖ 頌榮		#336	會	眾
❖ 祝禱			鄭溢恩牧師	
❖ 阿們頌			會	眾
❖ 殿樂			司	琴

題目：「主！我願意」
經文：撒母耳記上 3:1-21

1. 存一顆願意的心 (1-6 節)
2. 明白所事奉的是主 (7-10 節)
3. 我的回應





Order of Worship

Second Service English Worship

第二堂 英語主日禮拜程序

Prelude

Welcome and Praise

Offering

Announcement

Message

The Break-Up

Response Song

Benediction

Sermon Passage: Acts 15:36 ~ 41 (NIV)

³⁶ Some time later Paul said to Barnabas, “Let us go back and visit the believers in all the towns where we preached the word of the Lord and see how they are doing.” ³⁷ Barnabas wanted to take John, also called Mark, with them, ³⁸ but Paul did not think it wise to take him, because he had deserted them in Pamphylia and had not continued with them in the work. ³⁹ They had such a sharp disagreement that they parted company. Barnabas took Mark and sailed for Cyprus, ⁴⁰ but Paul chose Silas and left, commended by the believers to the grace of the Lord. ⁴¹ He went through Syria and Cilicia, strengthening the churches.

Outline:

1. Desertion
2. Disagreement

Ministry Announcements

- Next Sunday is our monthly combined service and we will have Sacrament and new member acceptance ceremony. SFCC Church Sacrament policy: 1. Every born again Christian who has received Baptism is welcome to partake the Holy Communion; 2. Every 12 years and older new believer who has received Jesus Christ as personal savior and has finished SFCC's basic doctrinal class is welcome to register for Baptism. Anyone who wishes to register for baptism, join the church membership or have child dedication, please contact the pastors.
- Next Sunday will also be a special service centered on our children ministry. The worship songs, the sermon, and a special sharing and demonstration (featuring a skit and a puppet show) will highlight the importance of ministering to our children, and show how each and every one of us can contribute. Don't miss it, and invite your friends, especially those with young ones!
- Church encourages everyone to serve in our church. Please talk with any one of the deacons about serving opportunities and filling the spiritual gift survey to learn your spiritual gifts.
- Children Ministry teacher's training workshop: Church is inviting Karin Fleegal from Child Evangelism Fellowship to equip teachers and TAs once every quarter. The dates are 6/8 (corrected), 9/7 and 12/7, Saturday morning from 9 to 12 pm. All the current and future teachers and teaching assistants please attend the workshop. Parents are welcome too. The workshop on 6/8 will focus on how to lead toddlers worship God and how to share Bible truth with them. Also we will go through the curriculum for summer quarter (June to August) and train teachers to use the curriculum for main bible message point for each lesson. If you signed up to teach June, July and August, please attend this mandatory training. Please sign up with Eunice or Mavis.
- New Adult Sunday School curriculums started last Sunday. Details are per table below. Due to limit of available classroom and serving schedule conflict of many, DB is considering adding weekday sessions on selected courses, first probability, not ruling out others, is the Pauline Theology by Pastor Ian in Mandarin . If you have not signed up, please do not miss this opportunity. Please contact with Sophie our Adult Sunday School Principal or with Pastor Walter to decide when you can join in.

Adult Sunday School Starting May 2013

Dates	Time	Course	Taught by
Every Sunday May 2013 ~ September 2014	10:30 ~ 11:30	72 Weeks Read Through the Bible	Pastor Walter (in English)
Every Sunday May 2013 ~ September 2014	12:00 ~ 1:00	72 Weeks Read Through the Bible	Tai-Chang (in Chinese)
Every Sunday May 2013 ~ June 2013		Pauline Theology (in Chinese)	Pastor Ian Cheng
4 Sundays starting any date on demand	11:00 ~ 12:00	Basic Truth	Tai-Chang

- Title of sermons and preachers in Taiwanese Service in May are listed below. Series of teaching for June starting 5/26 by Pastor Ian Cheng : Titled: “Lord, I am willing to Serve You”

Date	Preacher	Topic	Passage
5/26	Pastor Ian Cheng	“Lord, I Am Wiling”	1 Sam 3:1-21
6/9	Pastor Ian Cheng	“Lord, Here I am”	Isaiah 6:1 - 8
6/16	Pastor Ian Cheng	“Lord, I Only Have these”	Luke 9: 10-17
6/23	Pastor Ian Cheng	“Lord, I will Go”	Acts 9: 1-19
6/30	Pastor Ian Cheng	“Lord, I was Not Disobedient”	Acts 26:12-23

- English Service will continue to go through the book of Acts in except Sundays with combined services. Please prepare your heart to learn and to worship:

Date	Passage	Date	Passage	Date	Passage
5/26	Acts 15:36 ~ 41	6/9	Acts 16: 1 ~ 10	6/16	Acts 16: 11 ~ 24
6/23	Acts 16: 25 ~ 40	6/30	Acts 17: 1 ~ 9	7/7	TBA

事工報告

- 下週主日為每月第一週聯合禮拜並舉行聖禮典與入會式。教會有關聖禮典的規定：1. 凡已受洗重生得救的信徒皆歡迎共同恭守聖餐。2. 凡年滿 12 歲、已決志信主並上完本教會的基要真理班者，皆歡迎報名領受洗禮。若有志受洗禮、加入教會、獻兒式者請就向牧師報名。
- 下週主日聯合禮拜，同時將舉行兒童特別主日崇拜，除了與幼兒一起敬拜，並將分享喂養幼兒屬靈生命的重要，以及你、我如何每位都能在這重要事工上有份，請期待。
- 教會鼓勵每位兄弟按屬靈的恩賜彼此服事、建造教會，歡迎您洽詢任何一位執事有關教會各樣服事需要和機會，及填寫屬靈恩賜問卷調查表，對自己的屬靈恩賜有更深入、清楚的了解，積極參與教會的服事。
- 兒童主日學老師培訓研習會: 教會計畫每一季舉辦一次兒童教育研習會，邀請萬國兒童敬拜(CEF)的 Karin Fleegal 來分享如何帶領兒童主日學。日期訂於 6/8 (六)(更正)、9/7 (六)、12/7 (六) 上午 9:00~12:00 在教會舉行，請現任老師及助教，並未來有心在兒童事工服事的老師及助教參加培訓。也歡迎對兒童教育有興趣的父母及祖父母報名參加，以備講義。6/8 研習會將著重於如何向幼兒分享聖經真理、如何帶領幼兒敬拜上帝、並教導老師如何使用夏季三個月的課程內容等等，請六~八(三個月)擔任教課的老師務必出席。詳情請洽雅玲姊、Eunice 或 Mavis。
- 五月份開始新增兩門成人主日學課程已於上週開始上課。因教室座位有限，及考量週日其他服事的衝突，教育組正思考週間加開課程的可能性，尚未報名兄弟請把握機會，速洽成人主日學校長，慧真姊以便做最佳安排。

五月份開始的成人主日學課程表如下頁：

時間每週日	日期	課程	主導老師
10:30~11:30	2013 年 5 月~2014 年 9 月	72 週聖經速讀(英語)	陳維特牧師
12:00~1:00	2013 年 1 月至 2014 年 5 月	72 週聖經速讀(台、華語)	陳泰昌弟兄
	2013 年 5 月至 6 月	保羅神學(上)	鄭溢恩牧師
	5 月份 11:00~12:00	基要真理	陳泰昌弟兄

- 台語堂五月份講台標題如下。5/26 開始進入六月份講台主題「主！我願服事你」，請大家預備受教的心來一起敬拜，一起領受神的話語。

日期	講員	主題	經文
5/26	鄭溢恩牧師	主！我願意	撒上海 3:1-21
6/9	鄭溢恩牧師	主！我在這裡	以賽亞 6:1-8
6/16	鄭溢恩牧師	主！我只有這些	路加福音 9:10-17
6/23	鄭溢恩牧師	主！我去	使徒行傳 9:1-19
6/30	鄭溢恩牧師	主！我沒有違背	使徒行傳 26:12-23

- 英語堂五~六月份除聯合禮拜之外，講道主題，繼續循序查考使徒行傳為主軸，每週相關經節如下：

日期	經文	日期	經文	日期	經文
5/19	徒 15:22 ~ 35	5/26	徒 15:36 ~ 41	6/9	徒 16:1 ~ 10
6/16	徒 16:11 ~ 24	6/23	徒 16:25 ~ 40	6/30	徒 17:1 ~ 9

肢體關懷

- 請繼續為有病痛的兄弟康復代禱：仁杰兄、王伯伯、王媽媽等，並請為在臺灣有病痛的親人朋友身體欠安代禱：明莉姊的婆婆、幸詩姊的母親、麗雅姊的爸爸、Sandy 的父親、麗華姊的爸爸、榮泰兄的母親和普凱兄的母親，求主施恩醫治，早日恢復健康。

2013 五月其他主日第一堂台語崇拜聖工分擔 Co-workers Schedule 2013 May First Service in Taiwanese

		5/26	6/2 聯合禮拜	6/9
司會 MC		秀蘭 (Sue-Lan)	兒童特別主日崇拜 combined Special Children Service Sunday	雅玲 (Yaling)
司琴 Pianist		呂雅玲 (Yaling)		明莉 (Pamela)
敬拜讚美 Worship		司會、聖歌隊		司會、聖歌隊
司獻 Offering (收)		旭晉兄、慧真姊	秋丹姊、美珍姊	秋丹姊、美珍姊
司獻 Offering (記)		秀蘭、玉娟執事	雅玲、宏義執事	雅玲、宏義執事
招待 Usher		麗英姊、玉芳姊	廖學才夫婦	廖學才夫婦
影音 A/V Tech		馬炳彬、陳泰昌	張正育、謝旭晉	陳宏義、謝旭晉
同步翻譯 Translate	琇月姊	琇月姊	/	琇月姊
	士谷執事	士谷執事		士谷執事

第二堂 英語崇拜 Second Service in English May

	5/26	6/2 (combined)	6/9
Speaker	Jim Liang	Pastor Wayne Chen	Pastor Walter
Ushers	Vivian、Sharon	TBA	TBD
M.C.	Daniel	Eunice	TBD
A/V Tech	Andy、Brian	Andy、Brian	Andy, Brian
Lunch Crew	YG + FF	College	MBS+SALT

主日學 課程內容及聖工分擔 Sunday Schools Curriculum & Staffs			
第一堂 First Service 兒童主日學 Children Sunday School	兒童敬拜 Worship	幼兒班/學前班 Toddler ~ Preschool	小學班 Upper Elementary:
課程內容 Curriculum		Hands On Bible	Calvary Curriculum
老師 Teacher / TA	從缺 Vacant	Amy Yao/Vivian	Zelina
第二堂 Second Service 兒童主日學 Children Sunday School	兒童敬拜 Worship	幼兒班 Toddler:	學前班~小學班 Preschool ~ Lower Elementary:
課程內容 Curriculum		Hands On Bible	Living Inside Out
老師 Teacher/TA	Mavis	Jeremy TA : 5/19 Jamie 5/26 Deborah	Sharon
成人主日學 Adult Sunday School	基要真理班 Basic Truth		七十二週聖經速讀 72 Weeks Bible Reading
老師 Teacher	泰昌(Tai-Chang) 11:00 am		泰昌(Tai-Chang) 12:00 pm

2013 五月服事組分擔 Other Sunday Serving Helpers in May 2013				
	5/26	6/2 聯合禮拜	6/9	6/16 父親節
獻花 Floral	祝英姊	月娟姊	月娟姊	壽美姊
交通車 Rides	智美姊	智美姊	顏智美姊	顏智美姊
洗米 Rice	時英兄	時英兄	時英兄	時英兄
總務 Kitchen	秀蘭姊	珍芬姊	麗英姊	慧貞姊
拿菜 Lunch Pick Up	御膳	Daniel/Moses	林見真夫婦	御膳
盛菜/清垃圾 1st Lunch Crew	Team 2	Team 3	Team 3	Team 3
送餐盤 Tray Return	普凱兄	榮泰兄	普凱兄	御膳
男/女廁所清理 Restroom Crew	明豐兄/ 懇佩姊	烟榕兄/ 秋丹姊	基安兄/ 鈞萍姊	思達兄/ 朱蕙姊

上週禮拜出席人數/奉獻 Last Week Attendants and Offering

禮拜 Services	出席人數 Attendants	奉獻 Offering	
第一堂台語禮拜 1st Service in Taiwanese	90/23	一般 General	\$3,528
第二堂英語禮拜 Second Service in English	50/14	一般 General	\$6,475